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W zamieszczonym 16 stycznia br. na łamach Gazety Krakowskiej artykule o inwestycji Angel Wawel przy

ul. Sukienniczej, Koletek i Dietla pojawiły się moje oceny tego projektu budowlanego.  Jak zaznaczyłem

w rozmowie z autorkami tekstu, wypowiedzi tych udzieliłem jako mieszkaniec Krakowa, a nie Główny

Plastyk Miasta. Zacytowano mnie jednak jako Głównego Plastyka, tak w tytule artykułu jak i w tekście.

Oświadczam, że w kompetencjach Głównego Plastyka Miasta nie leżą sprawy związane z opiniowaniem

projektów budowlanych. Wyrażona na łamach Gazety opinia miała wyłącznie charakter prywatny.

Jacek Stokłosa

Główny Plastyk Miasta
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